
 
 
 
-----Opprinnelig melding----- 
Fra: Audun Sylta [mailto:daglegleiar@radoysokn.no]  
Sendt: 21. august 2014 09:31 
Til: Jon Askeland; Ann Christin Hoen; Silje Namtveit; Finn Frantzen; Frode Hervik; Kenneth Taule 
Murberg; Roy Bø; Jarle Landås; Arthur Kleiveland; Tore Rikstad 
Emne: Manger kyrkje - Soknerådsmøte 27.august kl. 18.00. 
 
God morgon alle. 
 
Som de alle kjenner til har vi vanskar knytta til at kyrkja på Manger er skeiv. 
Vi har i vår og sommar arbeida med å dokumentera tilstanden og freista å finna løysingar som kan retta 
problemet. 
 
Manger kyrkje er listeført noko som inneber at Biskopen skal godkjenne endringar og Riksantikvaren gje 
uttale. 
Arbeidet med prosjekteringa  er godt i gang og vi skal ha presentasjon av løysingar på soknerådsmøte 
onsdag 27.august kl. 18.00. 
Møtet skal vera i kyrkjestova i Manger kyrkje. 
 
Vi ynskjer at Radøy kommune skal vera godt informert om stoda og at vi saman finn løysingar for kyrkja. 
Legg ved rapportar frå Akasia og Gamle 3hus samt notat om oppretting og stabilisering som vil verta 
presentert på møtet. 
 
Vonar at Radøy kommune har høve til å vera representert både med politikarar og administrasjon. 
Møtet er ope for alle og lokalpressa har også vist interesse for saka (Strilen i dag s.6). og vil vera til stades 
under presentasjonen. 
 
 
Med venleg helsing 
Radøy sokn 
Audun Sylta 
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